
ZAPISNIK 
sa konstituirajuće sjednice Skupštine 

Odbora za sportske aktivnosti ‘središte’ 

 
odrţane 24. listopada 2019. sa početkom u 17.30 u prostorijama Hrvatskog teniskog 

saveza u Gundulićevoj 3 u Zagrebu sa slijedećim prijedlogom Dnevnog reda: 

1. Donošenje Pravila Odbora za sportske aktivnosti 

2. Izbor tijela odbora: Predsjednika, Upravnog odbora, Pradstavnika u UO i SO HTS-a 

3. Plan rada za 2020. godinu 

4. Ostala pitanja i prijedlozi 

 

Na sjednici Skupštine su prisutni: 

g. Pavić Mario – TK Ogulin, g. Gačić Dejan – TK Karlovac, g. Krmpotić Branimir – ŠTK 

Zlatar, g. Barun Tomislav – TK Novska, g. Troha Miha – TK iTeam VG, g. Lumpert Boris – 

TK Samobor 1890, g. Jakšić Jurica – TK Vrbovec i g. Miljević Dejan – TSZŢ. 

 

Na sjednici Skupštine nisu prisutni predstavnici slijedećih klubova : 

TK Gem, TK Ivanić 92, TK Kap, TK Stars, TK Tennislab, TK Zaprešić i ŠK Ivanić. 

 

Ostali nazočni: 

g. Jovanoski Vladimir – Izvršni direktor HTS-a. 

 

Ad. 1. 

 

Sazivatelj konstituirajuće Skupštine, Izvršni direktor HTS-a g. Jovanoski, je otvorio 

Skupštinu, pozdravio sve prisutne i zaţelio puno uspjeha u narednom radu. 

VoĎenje sjednice predao je g. Miljeviću, Predsjedniku Zajednice teniskih udruga središnje 

Hrvatske, koji je pozdravio sve prisutne, zahvalio im na vremenu koje su odvojili kako bi 

prisustvovali sjednici i predloţio izmijenjeni Dnevni red sjednice: 

1. Otvaranje Skupštine i izbor radnih tijela Skupštine 

- izbor radnog predsjedništva 

- izbor zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika 

- izbor verifikacijske komisije 

2. Izvješće verifikacijske komisije 

3. Donošenje Pravilnika odbora za sportske aktivnosti ‘središte’ 

4. Izbor tijela odbora: Predsjednika, Upravnog odbora, Predstavnika u UO i SO HTS-a 



5. Donošenje Plana rada odbora ‘središte’ za 2019. godinu i Financijskog plana 

odbora ‘središte’ za 2019. godinu 

6. Plan rada za 2020. godinu i Financijski plan za 2020. godinu 

7. Ostala pitanja i prijedlozi 

 

Predloţeni izmijenjeni Dnevni red Skupština je jednoglasno usvojila. 

Radna tijela Skupština je jednoglasno izabrala. 

Radna tijela izabrana su u slijedećem sastavu: 

- radno predsjedništvo : Miljević Dejan, Pavić Mario, Jakšić Jurica 

- zapisničar : Krmpotić Branimir 

- ovjerovitelji zapisnika : Jakšić Jurica, Troha Miha 

- verifikacijska komisija : Miljević Dejan, Pavić Mario, Jakšić Jurica 

 

Ad. 2. 

 

Verifikacijska komisija, uvidom u popis prisutnih predstavnika članova Skupštine, 

utvrdila je da je prisutno 8 predstavnika članova Skupštine od mogućih 15, te da 

Skupština ima kvorum i da će sve odluke koje Skupština donese biti pravovaljane. 

 

Ad. 3. 

 

G. Miljević je predloţio da obzirom da su Privremena pravila zajednice teniskih udruga 

središnje Hrvatske sluţila i kao nacrt za Pravilnik o odborima za sportske aktivnosti HTS-

a, a koji je usvojen od strane Skupštine HTS-a 17. srpnja 2019., ista ta Privremena 

pravila ZTU središnje Hrvatske uz neophodne tehničke izmjene u nazivu ( ‘Zajednica 

teniskih udruga središnje Hrvatske’ zamijeniti sa Odbor za sportske aktivnosti ‘središte’ ) 

usvojimo kao Pravilnik odbora za sportske aktivnosti ‘središte’. 

G. Miljević je zamolio g. Pavića, kao člana HTS-ovog Odbora za Stutut i pravilnike i 

jednog od tvoraca ovog nacrta pravilnika, za mišljenje o eventualnim drugim potrebnim 

izmjenama. 

G. Pavić je uputio da su osim tehničkih izmjena u nazivu potrebne i tehničke izmjene u 

Završnim odredbama ( članak 17. stavak 2. i članak 19. ). 

Skupština je jednoglasno usvojila prijedlog da Privremena pravila zajednice teniskih 

udruga središnje Hrvatske sa predloţenim tehničkim izmjenama postanu Pravilnik 

odbora za sportske aktivnosti ‘središte’. 

 



Ad. 4. 

 

G. Pavić je predloţio Predsjednika Zajednice teniskih udruga središnje Hrvatske g. 

Miljević Dejana za Predsjednika Odbora za sportske aktivnosti ‘središte’. 

Skupština je jednoglasno izabrala g. Miljević Dejana za Predsjednika Odbora za 

sportske aktivnosti ‘središte’. 

 

G. Miljević se zahvalio Skupštini na ukazanom povjerenju i u skladu sa Pravilnikom 

odbora za sportske aktivnosti ‘središte’ predloţio Skupštini za članove Upravnog odbora 

Odbora ‘središte’ g. Pavića, g. Gačića, g. Krmpotića, g. Šakića, g. Lumperta i g. Jakšića. 

Skupština je jednoglasno izabrala Upravni odbor Odbora ‘središte’ u sastavu: 

Miljević Dejan, Pavić Mario, Gačić Dejan, Krmpotić Branimir, Šakić Milan, Lumpert Boris, 

Jakšić Jurica.   

 

G. Miljević je predloţio g. Pavića za predstavnika Odbora za sportske aktivnosti ‘središte’ 

u Upravnom odboru HTS-a. 

Skupština je jednoglasno izabrala g. Pavić Maria za predstavnika Odbora za sportske 

aktivnosti ‘središte’ u Upravnom odboru HTS-a. 

 

G. Miljević je zamolio g. Jovanoskog da uputi Skupštinu Odbora ‘središte’ o načinu na 

koji bi Stučni odbor HTS-a trebao biti formiran, kada bi trebao biti formiran i kojim bi se 

zadacima bavio, tj. koja bi bila zaduţenja i obaveze predstavnika u Stručnom odboru 

obzirom da takve informacije nemamo, a ne postoji niti nikakav Pravilnik o radu 

Stručnog odbora od strane HTS-a. 

G. Jovanoski Skupštini na postavljena pitanja nije mogao dati konkretne odgovore ali je 

napomenuo kako bi bilo dobro da, ako je moguće, imenujemo predstavnika u Stručni 

odbor HTS-a. 

G. Pavić je predloţio g. Gačića za predstavnika Odbora za sportske aktivnosti ‘središte’ u 

Stručnom odboru HTS-a. 

G. Miljević je predloţio, obzirom da nemamo nikakve konkretne informacije o tome kada 

i na koji način bi Stručni odbor HTS-a trebao biti formiran, te čime bi se bavio, da 

Skupština ovlasti Upravni odbor da isti moţe donijeti Odluku tko će biti privremeni 

predstavnik Odbora ‘središte’ u Stručnom odboru HTS-a za slučaj da Stručni odbor HTS-

a uopće i bude formiran prije slijedeće Skupštine Odbora ‘središte’, a do kada ćemo 

vjerojatno imati informacije koje su nam potrebne kako bismo izabrali osobu koja će što 

je moguće vise moći pridonijeti radu Stručnog odbora HTS-a. 



Na prijedlog g. Pavića o donošenju ove odluke Skupština se izjašnjavala tajnim 

glasovanjem. 

Skupština je većinom glasova ( 6 glasova od 8 ) donijela odluku da Upravni odbor 

odbora ‘središte’ ima pravo ovlastiti osobu koja će privremeno, do iduće Skupštine 

odbora ‘središte’, predstavljati Odbor za sportske aktivnosti ‘središte’ u Stručnom 

odboru HTS-a. 

 

Ad. 5. 

 

G. Miljević podsjetio je članove Skupštine na prijedlog Plana rada za 2019. godinu koji 

je donio Upravni odbor Zajednice teniskih udruga središnje Hrvatske na svojoj 

konstituirajućoj sjednici odrţanoj 5. travnja 2019. u Samoboru, te objasnio kako prema 

Privremenim pravilima ZTU središnje Hrvatske Skupština donosi Plan rada. 

Nadalje, objasnio je da kako je ZTU središnje Hrvatske odrţala konstituirajuću 

Skupštinu 13. oţujka 2019., te da je Upravni odbor na konstituirajućoj sjednici 5. 

travnja odlučio kako nećemo sazivati zasebnu Skupštinu koja bi bila sazvana gotovo 

isključivo radi usvajanja ovoga Plana rada i Financijskog plana iz razloga što nas je Ured 

HTS-a uputio kako je planirana Skupština HTS-a za kraj travnja, početak svibnja, a na 

kojoj će biti donesen Pravilnik o odborima za sportske aktivnosti. Naţalost, Skupština 

HTS-a je odrţana tek 17. srpnja 2019., a mi smo prema tome poziv za konstituirajuću 

Skupštinu Odbora ‘središte’ dobili tek sada. Cijela takva situacija izuzetno je oteţavala 

provoĎenje Plana rada koji je, prije svega uz pomoć i financiranje iz vlastitih izvora 

klubova članova Odbora ‘središte’, u velikoj mjeri i realiziran do danas. 

G. Miljević zahvalio je klubovima što su pomogli u realizaciji Plana rada za 2019. i što su 

našli sredstva za realizaciju istoga unutar svojih klupskih blagajni, te izrazio nadu kako 

će nam HTS što je prije moguće doznačiti sredstva koja nam pripadaju za 2019., a na 

osnovu kojih je Plan rada i Financijski plan i izraĎen, kako bi ista mogli namijenski i u 

skladu sa Financijskim planom refundirati klubovima. 

G. Miljević još je ukratko iznio informaciju o realizaciji Plana rada i koje je pozitivne 

rezultate takav Plan rada u konačnici i dao u smjeru povećanja broja djece na turnirima 

u organizaciji klubova Odbora ‘središte’, ali je i naglasio da misli da se moţe još i više 

napraviti ali uz uvijet da svoj rad moţemo planirati na vrijeme i da na vrijeme znamo sa 

kojim sredstvima raspolaţemo i da ih moţemo i koristiti. 

G. Miljević informirao je članove Skupštine o Financijskom planu za 2019. čije stavke 

prate Plan rada za 2019. 

Plan rada za 2019. i Financijski plan za 2019. dat je na raspravu. 



Skupština je jednoglasno usvojila Plan rada za 2019. godinu i Financijski plan za 

2019. godinu. 

 

Ad. 6. 

 

G. Miljević je objasnio kako Skupština na današnjoj konstituirajućoj sjednici ne moţe 

donijeti Plan rada za 2020. godinu a niti Financijski plan za 2020. iz razloga što prema 

Pravilniku odbora ‘središte’ prvo Upravni odbor mora izraditi prijedlog Plana rada i 

Financijskog plana, a za to prvo Upravni odbor mora odrţati sjednicu i prije svega znati 

na osnovu čega, tj. kojih financijskih sredstava da planira aktivnosti tokom 2020. 

godine. 

Članovi Skupštine sloţili su se sa objašnjenjem g. Miljevića, te je donesen zaključak 

kako će Skupština donijeti Plan rada i Financijski plan za 2020. nakon što Upravni odbor 

izradi prijedlog Plana rada i Financijskog plana za 2020. godinu. 

G. Miljević upitao je g. Jovanoskog ima li kakvu informaciju o sredstvima na osnovu 

kojih bi Upravni odbor mogao izraditi Plan rada i Financijski plan, te hoće li se i kada ići 

sa ‘potiho’ najavljivanim promjenama sustava natjecanja HTS-a. 

G. Jovanoski je odgovorio da, kao i do sada, moţemo računati na povrat sredstava koje 

klubovi uplate HTS-u za registracije, a da o bilo kojim drugim promjenama vezanim uz 

sredstva odluku moţe donijeti Upravni odbor HTS-a. Što se tiče promjene sustava 

natjecanja rekao je da je prijedlog pripremljen ali da ćemo o njemu biti informirani kada 

bude sluţbeno da će se ići u promjenu, a što je nakon što o tome odluku donese 

Upravni odbor HTS-a. 

 

Ad. 7. 

 

Jedina pitanja bila su postavljana u vezi eventualne promjene sustava natjecanja i 

sredstava namjenjenih za rad Odbora ‘središte’ od strane HTS-a ( navedeno u Ad. 6. ). 

Skupština je predloţila g. Jovanoskom da bi bilo dobro da se Odbor ‘središte’ informira o 

eventualnim promjenama sustava natjecanja što prije kako bi se klubovi članovi Odbora 

‘središte’ mogli na iste pripremiti na vrijeme. 

Skupština je završila sa radom u 19.15. 

 

    ovjerovitelji zapisnika    Predsjednik Odbora ‘središte’ 

     Jakšić Jurica        Troha Miha     Miljević Dejan 


